



OFFICIALS PROGRAM

CMHA-EC Morgan Judge Clinic – In Person

Date: 11 April 2026

Location: Delta Hotels Beausejour, 750 Main Street, Moncton, NB

Clinician: Tina Porter

Discipline: Morgan

Function: Judge

Type: Promotion and Maintenance, all levels

Language of Instruction: English

Registration: email cmhaatlantic@gmail.com

Registration Deadline: 10 April 2026

Successful completion of this officials’ clinic is required as part of EC Morgan Judge promotion and maintenance requirements. Attendees must participate in the clinic in its entirety to receive clinic credit.

The CMHA-EC Morgan Judges Clinic is being held in Conjunction with the Canadian Morgan Horse Association 2026 AGM and Conference. It is being hosted by New Brunswick Morgan Horse Club and CMHA Atlantic Zone.

Participant Profile

Open to EC licensed Morgan Judges, applicant Morgan Judges, coaches and anyone interested in learning about judging at competitions.

Schedule

11 April 2026

Registration and Attendance

- Registration for this clinic is on a first come, first served basis. For registration form and more information contact conference chair: Melissa MacKenzie-Campbell cmhaatlantic@gmail.com
- All clinic days must be attended in their entirety to receive full credit.

Attire

Please dress professionally.

Fees

\$50.00 CAD before March 12 or \$60.00 CAD after March 12

**Contact**

Melissa MacKenzie-Campbell cmhaatlantic@gmail.com

c/o House of Sport |a/s de Maison du sport
2451 promenade Riverside Drive
Ottawa, ON Canada K1H 7X7



PROGRAMME DES OFFICIEL(LE)S

Séminaire des juges des chevaux morgan de CMHA-CE – en personne

Date : 11 avril 2026

Lieu : Hôtels Delta Beausejour, 750, rue Main, Moncton, N.-B.

Directeur/directrice de cours : Tina Porter

Discipline: chevaux morgan

Fonction : juge

Type: promotion et entretien, tous niveaux

Langue d'enseignement : anglais

Inscription: courriel : cmhaatlantic@gmail.com

Date limit d'inscription: 10 avril 2026

La réussite de ce séminaire pour officiels est obligatoire dans le cadre des exigences de promotion et de maintien en fonction des juges des chevaux morgan. Les participants doivent assister à l'intégralité de le séminaire pour obtenir les crédits correspondants.

La séminaire pour juges CMHA-EC Morgan est organisée conjointement avec l'assemblée générale annuelle et la conférence 2026 de la Canadian Morgan Horse Association. Elle est accueillie par le New Brunswick Morgan Horse Club et la CMHA Atlantic Zone.

Profil des participants

Ouvert aux juges des chevaux morgan agréés par CE, aux candidats juges des chevaux morgan, aux entraîneurs et à toute personne intéressée par l'apprentissage du jugement lors des compétitions.

Horaire

11 avril 2026

Inscription et présence

- Les inscriptions à ce séminaire se font par ordre d'arrivée Pour obtenir le formulaire d'inscription et plus d'informations, veuillez contacter la présidente de la conférence : Melissa MacKenzie-Campbell cmhaatlantic@gmail.com
- Pour obtenir tous les crédits, vous devez être présent à toutes les journées de séminaire.

Tenue vestimentaire

Veuillez vous habiller de manière professionnelle.

Frais

50,00 \$ CAD avant le 12 mars ou 60,00 \$ CAD après le 12 mars

Coordonnées

Melissa MacKenzie-Campbell cmhaatlantic@gmail.com